
 

 

 

Toplantı Süresinin Yeterliliği 82%
Toplantı Tarihinin Uygunluğu 88%
Toplantının İçeriğinin EğitimeUygun ve Yeterliliği 83%
Toplantı Konusunun Anlaşılması 86%
Toplantı Materyallerinin Uygunluğu 86%
Toplantı Mekanının Uygunluğu 83%
İkramlar 82%

                               TOPLANTININ PLANLANMASI VE UYGULANMASI
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 Toplantıyı Genel Olarak Nasıl Değerlendirdiniz?
Mükemmel Çok İyi İyi Orta Zayıf

5 15 10 4

Odanın Hangi Konularda Bilgilendirme Toplantısı Düzenlemesini İstersiniz?

Görüş ve Önerileriniz...

DEĞERLENDİRME: IPARD Programı Bakışı ile POLATLI Bilgilendirme Toplantısı  15.12.2022 tarihinde Odamızın ek bina 
toplantı salonunda gerçekleştirilmiş olup toplantıya üyeler  katılım sağlanmıştır.Toplantının her bir bölümünün ayrı ayrı
olarak değerlendirildiği anket sonuçlarımızda Toplantının Planlaması ve Uygulanması altında değerlendirmeye alınan
sorulara %84,4  memnuniyet sağlanmıştır. Konuşmacının bilgilendirmesi değerlendirmeye alındığında %84,8 ve toplantıya 
katılanların toplantı sonu  kazanımlarına ait değerlendirilen sorularda ise %70,4 memnuniyet oranına rastlanılmıştır.
Genel değerlendirmeye bakılacak olursa eğitimin başarılı tamamlandığı görülmektedir.Toplantının başarı oranı %79,8 dır.

Odaların yatırımcılara maddi destek kadar,yol göstermelerini istiyoruz.
Teşekkür ederim.
İlçemiz; su ve sulama sistemleri açısından fakirdir.Ancak; Sakarya Nehri,Ankara Çayı, Porsuk Çayı, ve diğer Sakarya Nehrini 
besleyen kolları barındırmaktaıdr. Bu kaynakların max.seviyede kullanılması hususunda ilgili mercilere Odanın başvurmasıve netice 
alması hususunda çalışması gerekmektedir.

Yapılan çalışmalardan dolayı Polatlı Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanımız Ulvi SAKARYA ve Yönetim Kurulu ve Meclis 
Böyle aktivitelerin devamlılığını bekleriz

Yenilenebilir Enerji
Tarım Ürünleri İşletmesi
İnovasyon
Evet
Odamızın özellikle IPARD desteklerini ilgilendiren sektörlere ilişkin sık aralıklarla bilgilendirme toplantısı düzenlemesini uygun 

Odamızın daha önce olduğu gibi, KG kredilerinin bu krşzde düşük faizli uzun vadeli olarak dağıtılmasını sağlamak



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


